
 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 15 juni 2019 
 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Magnus Enocson förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande 

Närvarande: Magnus Enocsson, Jim Söderberg, Ronny Westin, Jonas Kriström, Ingvar Karlsson, Charlotta Löfgren, Christian 

Janson, Jaquline Elgh, Per Björklund, Göran Hagman, Stefan Persson 

Frånvarande: Charlott Jonsson 

3. Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare för mötet valdes Charlotta Löfgren 

4. Val av två justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Ingvar Karlsson & Jonas Kriström 

5. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes utan tillägg 

6. Konstituering 

Till förste vice ordförande utsågs Charlotta Löfgren 

Till andre vice ordförande utsågs Ingvar Karlsson 

Till ordinarie sekreterare utsågs Göran Hagman 

Till adjungerad kassör och medlemsansvarig utsågs Lena Lindström 

Avelskommittén: 

Jim Söderberg, kommittéordförande 

Jonas Kriström 

Kjell Andersson, adjungerad 

Anders Andersson, adjungerad 

Jakt och utställningskommittén: 

Ingvar Karlsson, kommittéordförande 

Per Björklund 

Ronny Westin 

Göran Hagman 

Mediakommittén:  

Charlotta Löfgren, kommittéordförande 

Jaquline Elgh 

Lars Davidsson, adjungerad 

Agneta Jarméus, adjungerad 

Ekonomikommittén: 

Christian Janson, kommittéordförande 

Magnus Enocson 

Lena Lindström, adjungerad 



 
 

 

Magnus Enocson kommer efter mötet att diskutera med Charlott Jonsson och Stefan Persson gällande passande kommitté 

för dessa att ingå i.  

7. Firmatecknare 

Magnus Enocson och Lena Lindström befullmäktigas att var och en för sig samt i förening teckna klubbens firma. Punkten är 

omedelbart justerad. Styrelsen beslutade om att alla uttag och betalningar överstigande 50 000 kronor skall 

godkännas/signeras av två firmatecknare. Rutiner för detta tas fram av Magnus Enocson som ska föra en dialog med 

banken. 

8. Utse postmottagare 

Lena Lindström utsågs till att fortsatt stå som klubbens postmottagare. 

9. Frågor att behandla efter stämmobeslut 

Jakt & Utställningskommittén tar med sig frågan om den antagna motionen rörande två datum för nationella 

unghundsprovet.  

10. Övriga frågor 

Frågan om central avelsrådgivare diskuterades. Avelskommittén får i uppgift att snarast ha ett möte med berörda parter för 

att utse en sådan.  

Ersättningsprogram till Jyckedata diskuterades, Ronny Westin kommer att arbeta med att skyndsamt få fram mer uppgifter 

kring de olika alternativ som finns. 

Styrelsen diskuterade att avskaffa AU (arbetsutskottet) då den mötesformen inte längre anses nödvändig. 

11. Nästa möte 

Nästa möte kommer hållas den 27 juni via telefon. 

12. Mötets avslutande 

Ordförande Magnus Enocson avslutade mötet.    

  

 

 

 

___________________ 

Charlotta Löfgren, Sekreterare 

 

 

 

____________________ _____________________ _______________________ 

Ingvar Karlsson  Jonas Kriström  Magnus Enocson 

Justerare  Justerare  Ordförande 

 


